
 

 
Komisia kultúry a médií 
Mestská časť Bratislava-Devínska Nová Ves 
Zápisnica z mimoriadneho rokovania  

 

 

 
Dátum rokovania: 14. jún 2023 

Miesto rokovania: Vila Košťálová 

Čas rokovania: 17.00 – 19.50 

Prítomní členovia komisie, poslanci MZ Bratislava-
Devínska Nová Ves: 

Mgr. Bc. Martin Čorej, predseda komisie 
Peter Kolega, podpredseda komisie 
Marek Čechovič 

Prítomní členovia komisie, neposlanci: Barbora Chlebcová 
Lenka Rašković  
Rastislav Šimkovič 
Mgr. Art. Mária Hanny 

Neprítomní členovia komisie, poslanci MZ 
Bratislava-Devínska Nová Ves: 

Ing. Ján Žatko, ospravedlnený 

Hostia: Dárius Krajčír, starosta, Beata Janatová, zástupkyňa 
starostu, Erika Labašková, právnička miestneho 
úradu, Richard Danis, referent kultúry miestneho 
úradu, Katarína Gavalcová, organizátorka kultúrnych 
podujatí, obyvatelia Vápencovej ulice 

Gestor komisie: Mgr. Jana Martanovičová 

 
1. Otvorenie  a schválenie programu zasadnutia komisie 

Predseda komisie kultúry a médií Martin Čorej otvoril mimoriadne rokovanie komisie. Skonštatoval, že 
komisia je uznášaniaschopná a privítal hostí. Následne dal hlasovať o zmene poradia jednotlivých bodov 
programu, aby bola petícia prerokovaná prednostne. 

 
Uznesenie KKM 1/6/2023: Komisia kultúry a médií schvaľuje program zasadnutia komisie s predloženou 
zmenou 

 
Hlasovanie: 

 ZA ZDRŽAL SA PROTI        

poslanci 3 0 0 

neposlanci 4 0 0 

 
 

 

 
2. Požiadavka obyvateľov Vápencovej ulice na zmenu miesta konania kultúrnych podujatí 

 
Na úvod rokovania o petícii občanov požadujúcej nedovolenie spoločenských podujatí na Vápencovej ulici 
starosta Dárius Krajčír vysvetlil, že prerokovanie sa uskutočňuje v komisii kultúry a médií preto, lebo petícia 



sa týka kultúrno-spoločenských podujatí a od komisie ako poradného orgánu mestskej časti očakáva, že 
svojimi návrhmi prispeje k riešeniu problémov obyvateľov Vápencovej ulice. Starosta občanom vysvetlil, že 
rušenie kultúrnych podujatí, tak ako požadujú, nie je v záujme väčšiny obyvateľov Devínskej Novej Vsi 
a súčasne obyvateľov Vápencovej ulice ubezpečil, že v spolupráci s komisiou kultúry a médií, kultúrnym 
referátom mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves a organizátormi podujatí bude mestská časť hľadať 
také riešenie, ktoré zmierni negatíva sprevádzajúce  spoločenské podujatia na Vápencovej ulici. Prítomní 
obyvatelia Vápencovej ulice uviedli, že im prekáža hluk spôsobený koncertmi, zdvojený hluk produkovaný 
kolotočiarmi, ako aj parkovanie vozidiel na trávnatých plochách. Taktiež spochybnili možnosť prejazdu 
záchranných zložiek v prípade núdze.  Údajnú nemožnosť prejazdu záchranných zložiek namietli starosta 
Dárius Krajčír a referent kultúry Richard Danis, ktorí ubezpečili, že tento dohad sa nezakladá na pravde 
a prejazd záchranných zložiek je pri organizovaní veľkých podujatí vždy prioritou. Obyvatelia sa sťažovali aj 
na opitých a nevhodne sa správajúcich návštevníkov podujatia. Občanom z Vápencovej ulice taktiež 
prekážalo, že počas podujatia bolo na Vápencovej ulici umiestnených málo mobilných toaliet. Navrhli, aby 
mestská časť našla iné, vhodnejšie priestory na realizáciu veľkých spoločenských podujatí. 
Starosta informoval, že pozemok na Vápencovej ulici je v súčasnosti jediným vhodným miestom 
vyhovujúcim veľkosťou plochy, dostupnosťou vody, elektriny, blízkosťou vlastného zázemia a možnosťou 
prístupu záchranných zložiek z troch smerov. Ubezpečil, že priechodnosť prístupových ciest pre záchranné 
zložky je zachovaná. Zástupkyňa starostu Beata Janatova doplnila, že v horizonte troch až štyroch rokov by 
mohol alternatívne vzniknúť nový viacúčelový priestor na Glavici. 
Predseda komisie Martin Čorej otvoril otázku koncepcie a dramaturgie podujatí. Skonštatoval, že dobrou 
dramaturgiou a primeraným ozvučením by bolo možné dospieť k riešeniu prijateľnému pre obyvateľov 
Vápencovej. Keďže sa rokovanie komisie uskutočnilo krátko pred oslavami storočnice futbalu, Marek 
Čechovič prisľúbil občanom, že hudobná produkcia bude do 22. h, pričom hudobná produkcia bude stíšená.  
V diskusii vystúpili aj organizátori podujatia, ktorí ozrejmili otázky technického zabezpečenia a realizácie 
podujatí a ponúkli návrhy riešení na zmiernenie dopadov hluku, ako napr. zmenu orientácie pódia či 
včasnejšie ukončenie podujatí. 
Niektorí obyvatelia Vápencovej ulice uviedli, že im prekážal najmä hudobný žáner koncertov. Keďže názov 
petície znel Petícia za nedovolenie spoločenských podujatí na Vápencovej, starosta Krajčír skonštatoval, že 
petícii tohto znenia podľa všetkého nevyhovie, ale ubezpečil prítomných obyvateľov Vápencovej ulice, že 
jeho cieľom nie je organizovať v budúcnosti na tomto mieste rockové koncerty.  Starosta Dárius Krajčír 
uviedol, že zámerom mestskej časti je organizovať žánrovo pestré podujatia, ktoré oslovia 
Devínskonovovešťanov rôznych vekových kategórií. Skonštatoval, že je pravdou, že v minulosti neboli 
hudobné vystúpenia súčasťou hodov, ale vyšiel v ústrety prianiu občanov, ktorí si želali také koncerty ako 
ponúkajú svojim obyvateľom okolité mestské časti. Starosta mestskej časti zdôraznil, že cieľom stretnutia 
nie je vyhovieť alebo nevyhovieť petícii, ale nájsť kompromisné riešenie pri organizácii podujatí na 
Vápencovej ulici práve s tými, ktorých sa to týka najviac, teda s obyvateľmi Vápencovej ulice.  
Na záver diskusie došlo k dohode, že predseda komisie kultúry a médií prizve obyvateľov Vápencovej ulice 
na rokovanie komisie, keď sa bude zaoberať koncepciou a dramaturgiou hodov 2024.  
 
Uznesenie KKM 2/6/2023: Komisia kultúry a médií berie Petíciu za nedovolenie spoločenských podujatí 
na Vápencovej na vedomie, bude sa zaoberať odporúčaniami petičného výboru a zástupcu petičného 
výboru prizve k prerokovaniu programu hodov 2024. 

 
Hlasovanie: 

 ZA ZDRŽAL SA PROTI 

Poslanci 3 0 0 

Neposlanci 3 1 0 

 
3. Informácia o uskutočnených podujatiach organizovaných mestskou časťou Bratislava-Devínska 

Nová Ves do mimoriadneho rokovania KKM 14. 6. 2023 
 
Uznesením KKM 2/5/2023 požiadala komisia kultúry vedenie miestneho úradu Mestskej časti Bratislava-



Devínska Nová Ves, aby na jej rokovania predkladalo dramaturgické plány a vyčíslenie nákladov kultúrnych 
akcií organizovaných MČ a zabezpečilo účasť zamestnanca referátu kultúry na zasadnutí KKM. Referent 
kultúry Richard Danis konštatoval, že sumáru vyčíslenia finančných nákladov sa pre pracovné 
zaneprázdnenie vyplývajúce z prípravy, organizácie a technického zabezpečovania podujatí môže venovať 
v polovici júla 2023. Členovia komisie pred starostom zopakovali svoj záujem uplatňovať poradenský hlas 
v čase prípravy podujatí, aby ich činnosť nebola eliminovaná len na následné hodnotenie podujatí. Vo 
vzájomnej diskusii si ozrejmili procesy prípravy, financovania a fungovania podujatí, ako aj zodpovednosť 
a kompetencie všetkých, ktorí sa na príprave a realizácii kultúrno-spoločenských podujatí podieľajú. 
Účastníci rokovania KKM sa zhodli na tom, že posilnia vzájomnú komunikáciu a KKM sa bude vyjadrovať 
k zámerom,  koncepciám a programovým štruktúram podujatí.  
Následne KKM prerokovala naplánované podujatia s názvom OLDIES PARTY.  
Uznesenie KKM 3/6/2023: Komisia kultúry a médií odporúča konanie maximálne dvoch OLDIES PARTY 
v roku 2023. 
 
Hlasovanie: 

 ZA ZDRŽAL SA PROTI 

Poslanci 2 1 0 

Neposlanci 4 0 0 

 
4. Rôzne 

V bode rôzne neboli prerokované žiadne témy. 
 

5. Záver  
Komisia rokovala v sobášnej sieni Vily Košťálová od 17.00 do 19.50 h. Členovia komisie sa opätovne 
stretnú 13. 9. 2023 o 17.00 h. 

 
 
 
 
          
 

Mgr. Bc. Martin Čorej, v. r. 
         predseda komisie kultúry a médií 
 
 
 
 
 
Zápisnicu overil: Peter Kolega, v. r. 
Zapísala: Mgr. Jana Martanovičová, 22. 06. 2023 
 


